
Ion Craciunescu vorbeste de o conspiratie
Presedintele Comisiei Centrale a Arbitrilor (CCA), Ion Craciunescu, a declarat ieri intr-o conferinta de
presa ca exista o conspiratie impotriva sa si a comisiei pe care o conduce. "Este o conspiratie. Ce repede
s-a starnit un cor de contestatari! Acum trei ani a existat o conspiratie, Gheorghe Stefan mi-a declarat-o,
insa atunci am fost lucrat prin spate. Nu se mai feresc acum, pot face orice afirmatii pentru ca legile sunt
permisive si nu sunt sanctionati. Aceste lucruri sunt vizibile de pe orice planeta", a spus presedintele
CCA. Craciunescu a precizat ca nici un arbitru nu a scapat de criticile presedintelui gruparii Ceahlaul
Piatra Neamt, Gheorghe Stefan. "Domnul Stefan a facut afirmatii extrem de grave, fara sa vina cu nimic
concret. Daca spui ca se da tema arbitrilor starnesti nori de praf, insa nu a venit cu un exemplu. Asemenea
atitudini nu trebuie tolerate. Exista vreun arbitru care n-a avut probleme cu Gheorghe Stefan? Daca am
lua in considerare acest criteriu, n-ar mai trebui sa-i delegam nici un arbitru", a spus Craciunescu. "Este
greu sa schimbi mentalitatea unora care au tinut sub o cupola de influenta arbitrii romani. Acum este greu
sa patrunda la CCA si cauta fisuri, incearca sa introduca mai multi oameni la delegari, pentru ca acest
lucru ii intereseaza de fapt. Vor brese, arunca vorbe, dupa dictonul francez ?defaimeaza, defaimeaza, ca
tot ramane ceva?. Daca am tine cont de cererile cluburilor, trei-patru arbitri nici n-ar mai avea ce cauta pe
acolo. Nu cumva este o tactica?", a comentat Craciunescu. Presedintele CCA a declarat ca nu va renunta
la functie. "Sa renunte dansii, eu niciodata nu m-am dat la o parte din calea greului. Nu vad de ce as
renunta in fata unor persoane care formeaza un procent mic. Randul trecut, Gheorghe Stefan m-a dat afara
intr-o luna. Acum am un contract ferm pe patru ani si nu depind de vointa cuiva, ci de mine si de
constiinta mea. Atat timp cat imi fac datoria, nu fac compromisuri sau rabat de la munca, nu vad de ce as
face-o. Niciodata nu le-am dat tema arbitrilor, ci doar sa dea dovada de neutralitate. Depinde insa cat vrem
fiecare binele fotbalului romanesc sau interesul personal", a subliniat Craciunescu. Intrebat daca prin
numirea lui Ioan Becali in functia de presedinte executiv la FC Rapid gruparea giulesteana va fi
favorizata in vreun fel, presedintele CCA a declarat ca nu a avantajat niciodata pe nimeni. "Am dat
dovada ca am fost vreodata influentat de cineva in activitatea mea de arbitru sau observator? Am fost si
sunt prieten cu Gigi Netoiu, dar asta nu m-a impiedicat sa aduc la cunostinta conducerii fotbalului
anumite lucruri", a spus Craciunescu. 
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